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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de minister van Financiën over 
beperking flitshandel (ingezonden 3 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de artikelen «hoogfrequente verspilling» en «Twitter 
Speaks, Markets Listen, and Fears Rise»?1 2 

Vraag 2
Is het waar dat het beursplatform EBS heeft besloten het principe «wie het 
eerst komt, wie het eerst maalt» te verlaten om zo het voordeel voor 
flitshandelaren te beperken? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat flitshandel (high frequency trading) niet bijdraagt aan 
zogenaamde arbitrage, de omvang van de financiële economie ten opzichte 
van de reële economie opblaast en zelfs destabiliserend kan werken? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat automatische koop- en opkoopprogramma’s ertoe 
kunnen bijdragen dat de reële economie wordt ontwricht? Wat is uw mening 
over de berichtgeving omtrent de reactie van beurshandelaren op onjuiste 
berichten via Twitter en andere social media? Bent u van mening dat dit 
voorkomen zou moeten worden? 

Vraag 5
Op welke wijze zorgen nieuwe richtlijnen als de Markets in Financial 
Instruments Directive (MiFID) ervoor dat de flitshandel aan banden wordt 
gelegd? 

Vraag 6
Bent u bereid in overleg te treden met de Nederlandse en Europese beurzen 
om te bezien of de keuze die het handelsplatform EBS lijkt te maken ook 
elders overgenomen kan worden, zodat flitshandel wordt beperkt en 

1 http://fd.nl/economie-politiek/columns/mathijs-bouman/970250-1305/hoogfrequente-verspilling
2 http://www.nytimes.com/2013/04/29/business/media/social-medias-effects-on-markets-concern-

regulators.html?pagewanted=all&_r=0
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handelaren weer nuttige zaken kunnen doen die wel bijdragen aan de 
economie?
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